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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2020/21:1328 Pengar till Åklagarmyndigheten

I statsbudgeten som regeringen presenterade i höstas fick Åklagarmyndigheten 
noll (0) kronor av de cirka 50 miljoner de begärt. Åklagarmyndigheten är en av 
de absolut viktigaste myndigheterna för att bekämpa brottsligheten i landet. 
Satsas det inte på den spelar det ingen roll hur mycket pengar som läggs på 
andra delar av rättsväsendet. En underfinansierad åklagarverksamhet kan bara 
hantera ett begränsat antal mål och blir därför en flaskhals. Därför var 
Kristdemokraterna mycket noga med att göra rejäla tillskott på 
Åklagarmyndigheten i KD-M-budgeten 2018.

Det var därför mycket förvånande att se att regeringen helt underlät att tilldela 
Åklagarmyndigheten nya pengar. Efter skarp kritik från en samlad opposition, 
åklagare, poliser och andra experter beslutade regeringen att ändra sig. Den 11 
oktober meddelades det i Ekot att Åklagarmyndigheten skulle få 50 miljoner i 
ökade anslag. Nu är 2021 dock påbörjat, och inga pengar har nått myndigheten. 

Därför vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

När får Åklagarmyndigheten sina utlovade pengar?

………………………………………

Andreas Carlson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-19
Besvaras senast
2021-01-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


